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Sprawozdanie z obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 
Miasta i Gminy Kórnik z dnia 20 marca 2025 roku 

 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godzinie 1220 w siedzibie Rady - Ratuszu                  

w Bninie. W obradach Komisji uczestniczyli członkowie Komisji, wiceburmistrz Sebastian 
Wlazły, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, powiatowy konserwator zabytków Wiesław
Biegański, urzędnicy gminy, przedstawiciele firmy Aquanet, ksiądz proboszcz Parafii p.w.w. 
św. Józefa Rzemieślnika w Robakowie, przedstawiciele gminy Żydowskiej, mieszkańcy
gminy. 

Na początku Komisji architekt Stefan Wojciechowski przedstawił propozycję
zagospodarowania ,,Ucha Igielnego’’ i jego okolic w Kórniku. 

Następnie członkowie Komisji zaopiniowali projekty uchwał w sprawach: 
- wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Aquanet S.A. na lata 2025-2028 – pozytywna 
opinia członków Komisji, 
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Czołowo gmina Kórnik
– etap 1, pozytywna opinia członków Komisji w sprawie podtrzymania stanowiska
burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag oraz pozytywna opinia członków Komisji
odnośnie mpzp, 
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi 
Konarskie, gmina Kórnik – etap 1. - pozytywna opinia członków Komisji w sprawie
podtrzymania stanowiska burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag oraz pozytywna 
opinia członków Komisji odnośnie mpzp, 
- zaliczenia drogi ul. Spacerowej i ulicy Lotniczej w miejscowości Kamionki do
kategorii dróg gminnych – pozytywna opinia członków Komisji, 
- wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego             
w ciągu drogi gminnej ulicy Brzozowej w miejscowości Gądki – pozytywna opinia 
członków Komisji, 
Członkowie Komisji wysłuchali uwag mieszkanki Bnina odnośnie realizacji inwestycji

drogowej ulicy Zwierzynieckiej w Bninie. 
Dyskutowano również na temat przejęcia zadania inwestycyjnego budowy parkingu

przy cmentarzu w Robakowie przez gminę od Parafii p.w.św. Józefa Rzemieślnika                        
w Robakowie. W wyniku dyskusji członkowie Komisji przegłosowali wniosek żeby
odpowiedzi udzielił Burmistrz oraz wskazali na potrzebę spotkania prawników Urzędu MiG
i Kurii Metropolitalnej w Poznaniu, w celu wypracowania wspólnego stanowiska. 

Dyskusję na temat kryteriów przejmowania dróg przeniesiono na następne posiedzenie
Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wykazem wniosków o ustalenie warunków
zabudowy oraz korespondencją skierowaną do członków Komisji. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej.  
      Sporządził  
        Adam Zydroń 


